

Protokoll fört vid Skogstorps Golf´s styrelsemöte

Datum 2024-06-10
Plats: Orrliden
Närvarande: Satu Verlinna (fram till och med punkt3a)
Pär Eriksson
Michael Petersson
Maria Larsson
Robin Mellqvist
Lena Pettersson
Magnus Sand
Nina Lindström
Tomas Eriksson (punkt 3a)

Ej närvarande:

1. Mötets öppnande och godkännande av dagordning

Ordförande förklarade mötet öppnat och dagordningen godkändes.

2. Föregående protokoll

- a. *Godkännande av föregående protokoll*
Vi godkände och lade mötesprotokollet, 2024-05-06 till handlingarna.

3. Orrliden –avstämningar

- a. *Gemensamma frågor Orrliden*
Skadegörelsen från förra veckan är polisanmäld och rutan i omklädningsrummet är bytt. Traktorn är iväg för reparation och vi tror att det mesta av allt glassplitter som hamnat i gräset är omhändertaget. De uppbrända skoborstarna ska ersättas inom kort.
Vi behöver ta en ny dialog med skolan om hur vi agerar på och vad vi kan nyttja våra ytor till. Har varit lite udda företeelser och vi behöver sätta oss ned och gemensamt komma överens om agerande.
Tomas meddelar att det fortfarande finns en del punkter kvar från byggnationen av vår nya anläggning som ska ha varit avcheckade vid slutbesiktningen.
Vi behöver nya nät till några av 11v11-målen på B-planen.
Vår naturgräsmatta är i väldigt dåligt skick! Vi är beroende av ytan och behöver hjälp från kommunen att få den spelduglig.
Pär och Maria tar med sig alla punkter i dialog med kommun och skola.
- b. *Parkeringar, skyltning och markförhållanden*
Vi har nu riktiga skyltar som hänvisar till parkeringen vid skolan.
- c. *Aktivitetsytan*
På onsdag kommer Gabbe, RF-SISU, på besök för vidare diskussion om de sökta medlen och Pär, tillsammans med Maria, ska börja fylla i ansökan till Allmänna Arvsfonden. Arbetet fortgår med andra ord och vi kan snart påbörja

arbetet med själva ytan.

4. Läget i fotbolls- och föreningsverksamheten

- a. *Läget i våra lag*
En bollsskola för våra yngsta, F/P2019, är nu uppstartad och de har 27st barn igång.
Det är lugnt i våra lag och verksamheten flyter på för övrigt.
- b. *Fotbollskommittén*
Robin berättar att det behöver sättas en bättre mötesstruktur så det blir "förmöten" innan våra styrelsemöten så ev större beslut är beredda och klara.
- c. *Fotbollsskolan*
Blir v33.
- d. *Digital lagkassa samt alternativ till laget.se*
Bordläggs till hösten.

5. Sponsringsarbetet

- a. *Hur går det*
Vi tittade genom listan och de flesta, befintliga, kan vi bara skicka ut faktura till. När vi kom till de tilltänkta nya sponsorererna så är flertalet kontaktade och vi hoppas vara igenom listan inom kort.

6. Ekonomi – lägesrapport

- a. *Ekonomiska läget jan - maj*
Vi gick igenom underlaget och vi har halkat efter lite med intäkterna, men på det stora ser det ut som vi ligger i fas.
Vi diskuterade även möjligheten till inträde till matcherna för våra representationslag och hur vi kan särskilja våra egna medlemmar (som då får gå in gratis) på enklaste sätt.
- b. *Avtal vaktmästare*
Samtal pågår och inget är påskrivet än.

7. Avtal leverantör av föreningens kläder – beslut

- a. *Anbuden utskickade*
Vi har fått in två anbud, Stadium och Unisport, och Maria har gått igenom och jämfört dem. Vi känner oss väldigt nöjda och trygga med Stadium idag och den bonus Unisport har, som är högre, väger inte riktigt upp närheten (och nöjdheten) med Stadium. Men vi fattar inget beslut idag utan Maria återkopplar till styrelsen inom kort och vi får då fatta ett beslut per capsulam eftersom vi bör vara klara med detta innan sommaruppehållet.

8. Årshjulet och översiktlig planering

- a. *Fokus juni-augusti*
Inga större frågor att hantera. Fotbollsskolan är ju flyttad till sensommaren och kommer hanteras av Maria i god tid innan. Ansökan till att vara ledare för skolan fick tas ned i stort sett på en gång då hela 18st anmälde sig direkt.

b. *Midsommarfirande*

Beskedet togs, under omständigheterna, emot väl av Skogstorpsborna i och med att vi ställde in Midsommar.

9. Rapporter och inbjudningar

a. *Kansliet aktuella frågor*

Maria har semester vecka 27-31.

Sportlotteriet har hört av sig men vi tackar nej.

Kvinnojouren Moa vill gärna komma och göra en föreläsning igen och vi tar ny kontakt när säsongen närmar sig sitt slut och bokar in något då.

Maria har tittat runt lite kring städningen på anläggningen och tagit in offerter.

Vi beslutar inget idag.

b. *Ordförandeträff*

EIS hade ordförandeträff och Magnus deltog för föreningens räkning. Var en intressant träff och finns mycket att ta till sig. Mer info kommer.

c. *Uppfångade frågor i föreningen*

United har lag ut inlägg med inbjudan om infomöte till akademien och där har de, återigen, bjudit in en spelare direkt och inte gått via ledare.

IFK Göteborg har visat intresse för en spelare i P09 och kommer att titta på honom när laget deltar i Gothia Cup.

10. Styrelsemöten våren 2024

a. *Måndagar 18.00-20.15*

12 augusti – 9 september – 7 oktober – 11 november – 9 december

11. Övriga frågor

Inga övriga frågor.

12. Summering och utvärdering av dagens möte

Summerat tar vi med oss följande punkter inför kommande möte/möten:

- Pär och Maria tar med sig alla punkter kring anläggningen i dialog med kommun och skola
- Pär ska, tillsammans med Maria, börja fylla i ansökan till Allmänna Arvsfonden
- Alla ska arbeta igenom listan (utifrån tilldelade punkter) med tilltänkta nya sponsorer och återkoppla till Maria så snart som möjligt
- Maria återkopplar till styrelsen med beslutsunderlag rörande leverantör av föreningens kläder
- Maria har semester v27-31
- Magnus återkopplar med mer info kring EIS' ordförandeträff



2024-08-28

4 (4)

Ordförande tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat.

Vid protokollet

Justeras

Nina Lindström

Pär Eriksson

